
Základná  škola   Dr. J. Dérera,  Ulica  gen. M. R. Štefánika  7,     901 01    Malacky 

 

Zápisnica zo zasadnutia rady školy ZŠ Dr. J. Dérera 

konanej dňa 25. apríla 2013                                                                                                                                                                        

v riaditeľni ZŠ Dr. J. Dérera v Malackách 

 

Prítomní: Ing. Jozef Mračna, Mgr. Juraj Říha, Ing. Milan Ondrovič, PhD., Eva Kašubová, Kvetoslav Jursa, 

Mgr. Zuzana Blusková, Jaroslava Mokrohajská, Otília Síkeliová, Mgr. Katarína Habová, Mgr.Terézia 

Sopóciová - prizvaná na zasadnutie                                                                                                

Neprítomní: RNDr. Pavol Tedla, Mgr. Janka Krejčová / obaja ospravedlnení  

Program:  
1. Otvorenie 

2. Prerokovanie Výročnej správy o činnosti RŠ 

3. Informácia o výsledkoch zápisu do 1. ročníka na školský rok 2013/14   

4. Informácia o aktuálnom výchovno-vzdelávacom procese v škole 

5. Diskusia 

6. Záver 
 

  1. Otvorenie – predsedníčka rady školy privítala prítomných členov rady školy a riaditeľku ZŠ, 

prizvanú na zasadnutie 

  2. Výročná správa rady školy 

Článok 8  Štatútu rady školy ukladá predsedovi rady školy predložiť výročnú správu, ktorá má obsahovať 

prehľad činností vykonávaných v kalendárnom roku s uvedením vzťahu k účelu založenia rady školy. Rada 

školy predstavuje iniciatívny a poradný orgán, ktorý sa vyjadruje k výchove a vzdelávaniu v školskom 

zariadení a plní tiež funkciu verejnej kontroly práce vedúcich pracovníkov školy. Na základe uvedeného 

predložila Mgr. Habová výročnú správu za kalendárny rok 2012. Uviedla  teda skutočnosti, ktoré sa dotýkali 

minulého školského roka a zároveň načrtla situáciu školského roka 2012/2013. 

  3. Informácia o výsledkoch zápisu do 1. ročníka na školský rok 2013/14   

Zápis do 1. ročníka ZŠ Dr. J. Dérera sa uskutočnil – ako i v ostatných malackých ZŠ – v dňoch 18. a 19. januára 2013. 

Rodičia 108 žiakov prejavili záujem o ZŠ Dr. J. Dérera. Uvedený počet vysoko prekračuje kapacitné možnosti školy. 

Rozhodnutia o prijatí musí vydať riaditeľka školy do 31. 5. 2013. V súčasnosti riaditeľka ešte čaká na závery 

psychologických vyšetrení, pre ktoré by okrem už 6 vydaným odkladom mohli pribudnúť ešte ďalšie. Do 1. ročníka 

bude prijatých 78 žiakov. 65 žiakov patrí do nášho obvodu alebo majú vo vyšších ročníkoch súrodencov, ďalších 13 

miest bolo doplnených. 30 detí do 1. ročníka našej školy nebude prijatých. V škole teda budú vytvorené 4 triedy 1. 

ročníka, z ktorých sa stanú na začiatku 2. ročníka 3 triedy.  

4. Informácia o aktuálnom výchovno-vzdelávacom procese v škole 

Riaditeľka školy informovala o súčasnej situácii v škole: 

a) riaditeľka informovala o výchovno-vzdelávacích výsledkoch tretieho štvrťroka šk. roka -  väčšie problémy 

sa v uvedenom období nevyskytli, aktívne škola spolupracuje s CPPPaP, v súčasnosti sa škola okrem iného 

usiluje riešiť situáciu dvoch žiakov, ktorých nepriaznivé podmienky ovplyvňujú ich jestvovanie v školských 

kolektívoch; 

b) žiaci sa zúčastňujú rôznych aktivít, ktoré vhodne dopĺňajú výchovno-vzdelávací proces – návštevy 

divadelných predstavení, exkurzno-poznávacie zájazdy do Bratislavy – vzdelávacie centrum Atlantis, 

Slovenské národné múzeum, Hvezdáreň a planetárium M. R. Štefánika Hlohovec; 

c) žiaci získali v predmetových olympiádach a rôznych súťažiach ocenenia – prehľad pripraví riaditeľka školy 

na posledné zasadnutie RŠ v školskom roku; 

d) v ZŠ sa uskutočnili dve kontroly zamerané na hygienu  - obe zadali spoločné opatrenia: vymeniť podlahovú 

krytinu v školskej kuchyni, druhá v poradí aj v školskej jedálni (počas letných prázdnin bude zrealizovaná 

rekonštrukcia – predpokladané suma 12 000€ bude pokrytá z 2% z dane (8000€) a vlastných zdrojov (4000€), 

kontrola hygieny OZ určila používanie kontroly požívania alkoholu počas pracovnej doby – využívanie 

alkohol testu – t. č. je už zakúpený, náhodné opatrenie – je potrebné vypracovať riziká spojené s vykonávaním 

práce kuriča); ďalšiu kontrolu vykonala hlavná kontrolórka mesta Ing. Ľubica Čikošová, a to finančnú 

kontrolu, z ktorej vyplynulo jedno opatrenie – zrušenie prenájmu telocvične, žiadne ďalšie nedostatky neboli 

zistené; 

e) žiaci 9. ročníka absolvovali Testovanie 9 – 2013 – v predmete SJL dosiahli výsledky presahujúce 

celoslovenský priemer 67,51%, v matematike sa nepodarilo prekročiť celoslovenský priemer 60,07%; 

f) pokračuje projekt COMENIUS – žiaci boli v októbri na pobyte v poľských Markloviciach, v apríli 

v španielskom meste Mairena del Aljarafe, začiatkom júna sa zúčastnia na ostatnom projektovom stretnutí 

v slovinskom meste Škofja Loka. 



5. Diskusia 

a) prítomných zaujímal počet žiakov zo sociálne znevýhodneného prostredia – riaditeľka školy uviedla, že 

z počtu 626 žiakov sú len dvaja zo sociálne znevýhodneného prostredia; 

b) p. Ondroviča zaujímala prírodovedná výstavka na 1. poschodí hlavnej budovy – riaditeľka školy uviedla, že 

exponáty budú obmenené a pomenované, ešte chýbajú obrazy – boli objednané, ale museli byť reklamované 

pre použité nemecké názvoslovie; 

c) p. Mokrohajská predniesla dopyt učiteliek ZŠ – zaujímala sa o to, či by matky – učiteľky nemuseli platiť 

poplatky za ŠKD – 12 € mesačne, ako to uvádza VZN (t. j. vytvoriť akýsi zamestnanecký bonus v meste). 

Prítomní odporučili podať podnet, keď bude príslušné VZN otvorené a príde na rad rokovania MZ. 

    4. Uznesenie 

Predsedníčka rady školy zabezpečí zverejnenie výročnej správy za rok 2012 na webovom sídle ZŠ Dr. J. 

Dérera.                                            

        Zodpovedná: Mgr. Katarína Habová 

        Termín: 29. 4. 2013 

 

 

Zapísala: Mgr. K. Habová 

Malacky 26. 4. 2013 

 


